
Fortegårdens beboerrepræsentation 
 

Referat af bestyrelsesmøde on. d. 7.8.2024 

 

Til stede: Kate Kock (best. medl.), Lena Damhoff (best. medl.), Orla Jensen 

(best. medl.) og Gerly Rimmer (suppl.) 

Afbud: Steen Højer (suppl.) 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (d. 10.6.2024) og af dagsorden 

Begge godkendt. 

 

2. Siden sidst 

• Arbejdsmøde m. Sven Poulsen (beboerforeningen) vedr. 

beboerrepræsentationens ønsker til velkomstudvalget. (Er der 

ressourcer, andre kan få glæde af?)  

Beboerforeningen tager det op på dens næste møde. 

• DSI-møde d. 20.6.2024 (fx dørtelefoner) Vedr. dørtelefoner, se pkt. 4.  

• Møde i Rygepolitikudvalget (forslag fra udvalget er fremsendt til Karin 

Short og os)  

• Status for Caféprojekt. I sin nuværende form indebærer det ikke en 

udvidelse af selve caféområdet. Budgetteret til en udgift på ca. 5 mio. kr. 

(inkl. moms). Næste møde i caféudvalget er d. 21.8. 

 

3. Fra beboere 

Intet. 

 

4. Plan for sikring af vores boliger 

Status vedr. etablering af dørtelefoner (jf. DSI-mødet d. 20.6.2024) 

Tilbud er sat i gang. D.d. er der ikke modtaget noget. 

 

5. Drøfte idéen med et spørgeskema (tilfredshedsundersøgelse i 

ejendomsafdelingen) (fra DSI-mødet d. 20.6.2024) 

Umiddelbart tror vi, at udbyttet af en spørgeskemaundesøgelse ikke vil stå mål 

med indsatsen i forb. m. at sætte den i værk og analysere den. 

 

6. Pkt. til 3. kvartalsmøde (ma. d. 19.8.2024) 

• Opfølgning og status vedr. udskiftning af slutblik i lejl. og kld., jf. 

orientering i FortegårdsNyt 

• Varslede ændringer vedr. affaldsstationen v. afd. 1 og 5, Ellebjergvej og 

ændret placering 

• Forløb og status for sikring af boliger 

• Spørgeskema til tilfredshedsundersøgelse i ejendomsafd.? 

(Behandlet på DSI-møde d. 20.6.2024) 

• Forslaget til rygepolitik. Hvad er Fortegårdens holdning? 
Ifølge 'Lov om røgfri miljøer' er det ikke tilladt at ryge på trappeopgange, i 

indgangspartier og lignende. Det er ikke nødvendigvis alle, som ved det. Men man kan 

bede bestyrelsen eller administratoren af bygningen om at få sat skilte op, som gør 

rygerne opmærksomme på det. (omtales i kap. 4, § 18) 

(Bolius, 2023) 
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7. Fra kassereren (Kate) 

Indestående d.d. 94.229,64 dkk. Budgettet følges og holdes. 

 

8. Arbejde med at lave en forretningsgang (løbende) 

Kate udsender den tilrettede forretningsgang til os snarest muligt. 

  

9. Til FortegårdsNyt september 2024 

Referat af dette møde 

 

10. Dato for næste møde (og pkt. til behandling) 

Mandag d. 9.9.2024 kl. 10.  

Bl.a. opfølgning på 3. kvartalsmøde. 

 

11. Evt. 

Bænke ved træer på plænen foran plejehjemmet (mod Ellebjergvej) er 

klar og opsættes snarest muligt. 

Brombærhegnet v. p-pladserne på Sletterhagevej bliver tæmmet. 

Lena checker ved Pia, om vi har velkomstfoldere nok. 

 

Risskov, d. 8.8.2024 

Lena Ripa Damhoff 


